



### 有關滙豐中小企中心停止營業通知

謹此通知，由 2020 年 3 月 30 日（星期一）起，滙豐中小企中心（澳門殷皇子大馬路 47 號澳門廣場 C15-E15）將停止營業。客戶如需辦理銀行業務，請移步至南灣總行或紅街市支行，詳細地址如下。

總行/分行	地址	辦公時間	電話
南灣總行	澳門南灣大馬路 639 號	09:00 至 16:30，星期六、日及 澳門銀行假期休息	(+853)2855 3669
紅街市支行	澳門高士德大馬路 122-124 號		(+853)2821 1833

如有任何查詢，請與您的客戶經理聯絡。若造成您的不便，祈為見諒。  
感謝閣下繼續支持本銀行。

2020 年 3 月 2 日  
香港上海滙豐銀行有限公司（澳門分行）

### Notice of Commercial Banking Centre Closure

Please note that with effective from 30 March 2020 (Monday), our Commercial Banking Centre (Macau square, Avenida Do Infante D. Henrique No.47, The Macau Square C15-E15) will be closed. For assistance of banking services, please visit our HSBC Main Branch or Red Market Branch nearby:

Main Branch/Branch	Address	Office Hour	Phone No.
HSBC Main Branch	639 Avenida da Praia Grande	Monday to Friday: 09:00-16:30, closed on Saturdays, Sundays and Macau Bank Holidays.	(+853)2855 3669
Red Market Branch	122-124 Avenida Horta e Costa		(+853)2821 1833

Should you have any queries, please do not hesitate to contact your designated relationship manager for further details. We apologise for any inconvenience caused.

Thank you for your continuous support to us.

The Hongkong and Shanghai Banking Corporation Limited, Macau Branch  
2 March 2020

